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گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: با وجود اینکه تیم فوتبال سپاهان در هفته هفتم 
لیگ برتر با نتیجه 4 بر یک از سد صنعت نفت آبادان گذشت، 
غیبت شهریار مغانلو و رضا شکاری در ترکیب طلایی پوشان 
باعث جلب توجه شد. با وجود اینکه ژوزه مورایس سرمربی 
و مهدی سلیمی سرپرست تیم سپاهان مصدومیت بازیکنان 
مذکور را تأیید کردند، اما ترجیح دادند در مورد جزئیات و 
دلایل این مصدومیت ها صحبتی به میان نیاورند. پیگیری ها 
حاکی از آن است که شهریار مغانلو از ناحیه عضله دوقلوی پا 
مصدوم شده است و احتمالاً تا یک ماه دور از میادین خواهد 
بود. شکاری هم روز شنبه با انتشار تصاویری از خود حین 
تماشای بازی سپاهان، نشان داد که در کلینیک پزشکی پیگیر 
بهبود وضعیت مصدومیتش است. این بازیکن هم از ناحیه 
مُچ پا دچار پیچیدگی شده و هنوز مشخص نیست چه زمانی 
آماده بازگشت به میدان خواهد بود. سرپرست تیم فوتبال 
سپاهان تأیید کرد که مصدومیت دو بازیکن طی هفته اخیر رخ 
داده است. پیش از این در مرداد ماه سال جاری مورایس طی 
نشست های خبری خود از کیفیت پایین چمن باغ فردوس 
کمپ تمرینی طلایی پوشان و چمن ورزشگاه نقش جهان انتقاد 
کرده بود و کیفیت زمین تمرین و بازی سپاهان در مصدومیت 

این دو بازیکن بی تأثیر نیست. 

بیــن المــلل 
  سرمربی تیم فوتبال رم به پیروزی قاطع تیمش در هفته 
هشتم رقابت های سری آ واکنش نشان داد. او گفت که وضعیت 
آسیب دیدگی دیبالا امیدوارکننده نیست. به گزارش مدیاست، 
رم با پیروزی قاطعی که برابر کالیاری به دست آورد از بحران خارج 
شد. جالوروسی که روزهای تلخی را تجربه می کرد در دیدار برابر 
کالیاری با نتیجه 4 بر یک به پیروزی دست پیدا کرد تا مورینیو 
از بحران خارج شد. مهم ترین صحنه بازی آسیب دیدگی دیبالا 
بود که با چشمانی اشک بار در نیمه نخست از زمین خارج شد. 
مورینیو درباره آسیب دیدگی دیبالا گفت: من با بازیکنان تیمم 
صحبت می کنم. دیبالا بعد از آسیب دیدگی درباره وضعیت 
خودش امیدوار نبود و من هم امیدوار نیستم. باید آزمایشات 
بیشتری صورت گیرد تا وضعیت او به صورت نهایی مشخص 
شود. فعلا که چیزی به طور دقیق نمی توان گفت. او درباره عملکرد 
تیمش در این بازی گفت: پارادس و بوفی صلابت خاصی به تیم 
دادند. شکست برابر جنوا بسیار عجیب بود. ما آن بازی را بسیار 
تحلیل کردیم و به این نتیجه رسیدیم که آن یک اتفاق بود و نباید 
اصلا تکرار شود. ما در این بازی در ضدحملات اسیر نشدیم و این 
باعث شد تا استحکام لازم را داشته باشیم. آقای خاص درباره 

گمانه زنی های زیادی که اخیرا درباره اخراج او به گوش 
رسید، گفت: من هر روز در کنار تیمم هستم. 
با هم تمرین می کنیم و با هم غذا صرف 

می کنیم. ما تنها به یک چیز فکر کردیم 
و آن، بازی امشب و پیروزی بود. من 

بچه نیستم و می دانم که چه برای 
مثل  می خواهم.   خودم 

همیشه آرام هستم و از 
کسب این پیروزی 

خوشحال هستم. 
من اینجا هستم تا 
به بازیکنان کمک 

بهترین  که  کنم 
نتایج را کسب کنیم. 

عذرخواهی رئیس فدراسیون  
والیبال از مردم ایران

تسنیم: رئیس فدراسیون والیبال در پی 
ناکامی تیم ملی والیبال کشورمان در مسابقات 
انتخابی المپیک ۲۰۲4 پاریس از مردم ایران 
عذرخواهی کرد. به گزارش روابط عمومی 
فدراسیون والیبال، محمدرضا داورزنی رئیس 
فدراسیون والیبال پس از پایان مسابقات انتخابی 
المپیک اظهار داشت: مردم مطمئن باشند که 
هم فدراسیون و هم بازیکنان و کادر فنی تیم ملی 
تمام تلاش خود را برای موفقیت تیم ملی به 
کار بستند، اما من به عنوان رئیس فدراسیون 
والیبال مسئولیت شکست این استراتژی در 
سطح جهانی که خواست جامعه والیبال بود را 
می پذیرم و از مردم عزیز کشورم بابت این نتایج 
عذرخواهی می کنم و قول می دهم که مجموعه 
فدراسیون والیبال در راستای حرکت به سوی 
آرمان خود یعنی سکوی المپیک با بهره جستن 
از یک مربی خارجی طراز اول دنیا و جذب تمامی 
پتانسیل های موجود والیبال ایران پرقدرت از 
همیشه در مسابقات لیگ ملت ها حاضر شود و با 
کسب نتایج درخشان ضمن شاد کردن دل مردم 
جواز حضور در المپیک ۲۰۲4 پاریس را کسب 
کند و بهتر از دو دوره قبل در بازی های المپیک 
حاضر شود و رؤیای سکوی المپیک را نزدیک تر 

از همیشه در پیش چشمان خود ببیند. 

منهای فوتبال 

گواردیولا: هرگز با یوونتوس  
مذاکره ای نداشته ام 

با فرا رسیدن بازی های ملی و تعطیلی موقت 
فوتبال باشگاهی، پپ گواردیولا سرمربی تیم 
فوتبال منچسترسیتی هم فرصتی برای استراحت 
دادن به خودش پیدا کرده و به همین منظور 
سفری به ایتالیا انجام داده است. او برای شرکت 
در یک مراسم به منطقه پیه مونته )منطقه ای 
که خانه تیم فوتبال یوونتوس محسوب می شود( 
سفر کرد. گواردیولا در این مراسم به سؤالات 
چند خبرنگار هم پاسخ داد که یکی از آنها درباره 
شایعه مربیگری او در یوونتوس بود که سال 
۲۰19 منتشر شد، همان زمانی که بانوی پیر 
ماسیمیلیانو آلگری را اخراج کرد. گواردیولا در این 
باره گفت: من و یونتوس هرگز با یکدیگر 
غذاهای  اما  نداشتیم،  مذاکره ای 
ایتالیایی خوشمزه اند. من واقعاً ایتالیا 
را دوست دارم و برای سپری کردن 
تعطیلات به اینجا می آیم. سرمربی 
اسپانیایی در ادامه درباره 
تفاوت سبک مربیان ایتالیایی 
از جمله ماسیمیلیانو آلگری 
سرمربی فعلی یوونتوس و 
روبرتو دزربی مربی برایتون 

اشاره داشت.

 ویـژه

اشتباه سازمان لیگ 

تیم استقلال مقابل مس رفسنجان، به برتری رسید. بازیکنان 
بعد از 4۰ روز، یک بازی رسمی در لیگ برتر را انجام دادند و این 
مدت بازی نکردن اصلًا برای هیچ تیمی خوب نیست. فاصله ای 
که بین بازی های لیگ برتر افتاده، اصلا درست نیست و مسئول 
این اشتباه سازمان لیگ است. همه مربیان حاضر در لیگ برتر 
ناراحت هستند، چون بازیکنان باید در شرایط تمرین و مسابقه 
باشند. اگر بین بازی ها فاصله بیافتد تا بازیکن دوباره بیایید وارد 
شرایط مسابقه شود، رسیدن به آمادگی مطلوب زمان بر خواهد 
شد. همان طور که در بازی استقلال هم مشهود بود بازیکنان 
عملکرد خوبی نداشتند و بازی سرعت کافی را نداشت. در نهایت 
فقط تنها چیزی که برای استقلال خوب بود، کسب سه امتیاز 
بازی و صدرنشینی در جدول لیگ برتر بود. در بازی استقلال و 
مس رفسنجان زیبایی فوتبال را کم دیدیم، چون هر دو سرمربی 
نسبت هم شناخت داشتند و بازی بسته ای بود. نفر به نفر یکدیگر 
را می شناختند و آنچنان موقعیت های گلزنی زیادی روی 
دروازه ها به وجود نیامد. هر دو تیم تعویض های زیادی داشتند و 
تمامی بازیکنان در شرایط مسابقه نبودند. همیشه عیار تیم ها در 
هفته های ششم و هفتم مشخص خواهد شد، اما این قدر فاصله 
بین هر بازی زیاد است، که تا تیمی می آید نقاط ضعف و قوت اش 
را بشناسد، مسابقات تعطیل می شود و بازیکنان از شرایط 
مسابقه بیرون آمده اند. این تعطیلات 4۰ روزه بین هفته ها مثل 
تعطیلات پیش فصل شده است. این برنامه ریزی مسابقات روی 
همه تیم ها تاثیر منفی می گذارد و بازیکنان لطمه می خوردند. 
بازیکن بداند هر هفته قرار است بازی کند، انگیزه دارد و سر موقع 
همه کار هایش را انجام می دهد. همچنین اگر بازی ها هر هفته 
ادامه داشته باشد، بازیکنان  زیر نظر کادر فنی و مربیان همه 
موارد آماده سازی را با نظم و انضباط به جلو می برند. کشور های 
آسیایی که در مقدماتی جام جهانی، جام ملت های آسیا، انتخابی 
المپیک، بازی های آسیایی هانگژو و نماینده باشگاهی شان در 
لیگ قهرمانان آسیا شرکت دارند، هیچ کدام مسابقات لیگ شان 
را تعطیل نکرده اند. تیم های عربستانی در لیگ قهرمانان حضور 
دارند و به طور منظم بازی های لیگ خودشان را سر موقع تعیین 
شده، انجام می دهند. هر کسی رقابت های لیگ برتر را برنامه ریزی 
کرده، برنامه غلطی را نوشته است. تیم امید در انتخابی المپیک و 
بازی های آسیایی هانگژو شرکت کرد و تیم ملی بزرگسالان هم 
دو بازی دوستانه داشت، نباید مسئولان سازمان لیگ 4۰ روز 
مسابقات لیگ برتر را تعطیل می کردند. مگر رقابت های جام 

ملت های آسیا بود که این همه روز رقابت ها را تعطیل کردند؟
 

بهزاد داداش زاده پیشکسوت و کارشناس 
فوتبال در خصوص برد شاگردان گل محمدی و 

صدرنشینی در لیگ برتر صحبت کرد. 
 در مورد برتری پرسپولیس مقابل 
گل گهر سیرجان و صدرنشینی این تیم چه 

نظری دارید؟
 بازی بدی را از دو تیم ندیدیم. پرسپولیس 
در نیمه اول تیم برتر زمین بود و مزد این 
برتری را با گلزنی شهاب زاهدی که در حال 
پیشرفت و هماهنگی با تیم است به ثمر رساند. 
در نیمه دوم طبیعی بود که گل گهر سیرجان که 
سرمایه گذاری زیادی کرده برای جبران نتیجه 
وارد زمین شود و این اتفاق افتاد. بازی بهتری 
را از گل گهر دیدیم ولی پرسپولیس به حریف 
اجازه نداد تا برنده مسابقه شود و در نهایت سه 
امتیاز با ارزش از دیداری سخت به دست آمد تا 
صدر جدول در اختیار پرسپولیس قرار بگیرد. 
پرسپولیس در حضور تماشاگران خود برنده شد 
و بازگشت آنها به ورزشگاه آزادی اتفاق بسیار 
جالبی بود. پرسپولیس با حمایت هواداران خود 
می تواند بازی های بهتری را انجام دهد. نکته 
عجیب در مورد این بازی پرسپولیس که شباهت 
زیادی با بازی های قبلی داشت تعویض های 
دیرهنگام یحیی گل محمدی است. جای سؤال 
دارد که علت اینکه سرمربی پرسپولیس این قدر 
دیر دست به تعویض می زند چیست. دیدیم که 
سرمربی گل گهر با سه تعویضی که در دقیقه 
۶۰ انجام داد، شرایط تیمش را به مراتب بهتر 
کرد و خون تازه ای به رگ های تیمش جاری 
کرد. گل محمدی می تواند با تعویض های زودتر 
شرایط تیمش را بهتر کند. دو تعویض اجباری که 
بابت مصدومیت یاسین سلمانی و میلاد سرلک 
بود نباید دلیلی می شد تا سرمربی تیم سه تعویض 
دیگر را در وقت های تلف شده مسابقه انجام دهد. 
  با گذشت چند هفته از لیگ برتر چهره 
سه تیم همیشگی برای قهرمانی متمایز 

شده است.
پرسپولیس، استقلال و سپاهان خیلی زود 
مدعیان اصلی قهرمانی شدند. در بازی دربی و 
همچنین دیدار های رفت و برگشت استقلال و 
پرسپولیس با سپاهان، قهرمانی این فصل لیگ 
برتر مشخص می شود و تیمی که موفق تر از بقیه 
در بازی های رودررو باشد قهرمانی را تصاحب 

می کند. 

شاهرخ بیانی 
کارشناس فوتبال 

داداش زاده: 
پرسپولیس، استقلال و 

سپاهان خیلی زود مدعیان 
اصلی قهرمانی شدند

 فدراسیون اسکواش به مناسبت روز جهانی این رشته، جشنواره ای را 
در سراسر کشور برگزار خواهد کرد. 

به گزارش  مهر، به مناسبت روز جهانی اسکواش، کمیته توسعه 
همگانی فدراسیون طی روزهای ۲۰ و ۲۱ مهر ماه در مراکز استان ها 
و بوستان هایی که برای برپایی مراکز تقریحی و سالن  اسکواش در 
نظر گرفته است، جشنواره روز جهانی اسکواش را برگزار خواهد کرد.

این جشنواره از برنامه های مردمی سازی رشته اسکواش با شعار »هر 
خانواده یک تیم اسکواش« است که برای جذاب ورزشکاران بیشتر 
از بین علاقه مندان برگزار می شود. در تهران نیز این برنامه در ضلع 
شرقی پارک نیاوران تهران واقع در انتهای خیابان پاسداران شمالی 
برگزار خواهد شد که از همه دوستداران و ورزشکاران این رشته برای 

برگزاری پرشور این برنامه دعوت شده است.

فولادشهر میزبان احتمالی سپاهان- الاتحاد

رضاییان: دلخوری ها را کنار بگذاریم 

رای  از  پس  دارد  وجود  احتمال  این 
درخصوص  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
برگزاری مجدد دیدار سپاهان الاتحاد ورزشگاه 
فولادشهر به عنوان میزبان این دیدار معرفی 

شود. 
   سخنگو 

ناصر کنعانی سخنگوی وزارت خارجه 
جمهوری اسلامی ایران در نشست خبری 
هفتگی با خبرنگاران در پاسخ به سوالی در 
مورد بازی فوتبال الاتحاد عربستان و سپاهان 
و نظر روز گذشته AFC در ارتباط با این بازی 
و همچنین صحبت های هفته گذشته وزیر 
خارجه در ارتباط با توافق ایران و عربستان 
مبنی بر اینکه این بازی بار دیگر برگزار شود، 

گفت: یک موضوع فوتبالی است که باید در 
 AFC .چارچوب خود مورد توجه قرار بگیرد
همواره تاکید دارد که مسائل ورزشی نیز باید 
در چارچوب خود مورد بررسی قرار بگیرد و ما 
انتظار داریم که AFC در مورد شکایات ایران از 
ناظر بازی که به کنفدراسیون فوتبال آسیا ارائه 
کرده حرفه ای عمل کند و نظر و رای عادلانه 

خود را صادر کند. 
   شایعه؟

پس از حواشی دیدار سپاهان و الاتحاد در 
هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا که منجر به 
برگزار نشدن این مسابقه شد روزهای گذشته 
گمانه زنی های زیادی پیرامون رای احتمالی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا درخصوص نتیجه 

این مسابقه یا برگزاری مجدد بازی شنیده 
می شد. اما دیروز رسانه گل عربستان در خبری 
مدعی شد دیدار الاتحاد با سپاهان دوباره برگزار 
خواهد شد. همچنین این رسانه عربستانی 
اعلام کرد این بازی در ورزشگاه دیگری غیر از 
نقش جهان برگزار می شود و باشگاه سپاهان هم 
به خاطر لغو بازی جریمه نقدی می شود. پیش از 
این برخی از خبرنگاران عربستانی از این حکم 
خبر داده بودند ولی این رسانه معتبر عربستان 
این حکم را نهایی می داند. با این حال درصورت 
اعلام AFC برای برگزاری مجدد مسابقه در 
ایران باشگاه سپاهان باید ورزشگاه دیگری را 
برای میزبانی از تیم عربستانی به کنفدراسیون 
فوتبال آسیا معرفی کند. پیگیری های خبرنگار 

ایمنا نشان می دهد طلایی پوشان تا این لحظه 
ورزشگاه دومی را برای میزبانی به  ای اف سی 
اعلام نکرده اند و درصورت برگزاری مجدد 
بازی به احتمال فراوان فولادشهر برای این 
میزبانی سپاهان معرفی خواهد شد. البته 
بررسی ها نشان می دهد ممکن است فولادشهر 
فاکتورهای مورد تایید کنفدراسیون فوتبال 
آسیا برای میزبانی دیدارهای آسیایی را نداشته 
باشد و در اینصورت ممکن است ورزشگاه 
آزادی از دوتیم سپاهان و الاتحاد پذیرایی کند. 
باید منتظر ماند و دید با وجود گمانه زنی های 
بسیار درخصوص رای کنفدراسیون فوتبال 
آسیا آیا این نهاد تصمیم به برگزاری مجدد این 

بازی خواهد گرفت یا خیر. 

رامین رضاییان بازیکن تیم ملی فوتبال اظهار داشت: هر 
دلخوری و کم و کاستی وجود دارد، کنار بگذاریم و همه برای 

تیم ملی دعا کنیم. 
   بازی دوستانه 

رامین رضاییان در حاشیه تمرین تیم ملی گفت: ما در اینجا 
برای تورنمنت حضور داریم. نیاز داریم که بازی های دوستانه انجام 
بدهیم، هرچه بیشتر بهتر است. این بازی ها به ما کمک می کند 
زیرا این تیم ها، تیم هایی هستند که ما در جام ملت ها با آنها بازی 
می کنیم. خواستم از شما بخواهم که در کنار تیم باشید. وی ادامه 
داد: در تورنمنت های قبلی، جام جهانی و جام ملت های قبلی 
فاصله مردم و رسانه ها با تیم ملی خیلی زیاد بود. بیاییم این یک بار 
را از شما خواهش می کنم از شما که فوتبالی هستید و برای فوتبال 

و تیم ملی می سوزد، بیایید کنار هم باشیم. همه یک دل باشیم. 
   مراکش 

بازیکن تیم  ملی اظهار داشت: اگر مراکش در جام جهانی موفق 
می شود، آن حس مردم به تیم ملی و متحد بودن یک کشور با 
فرزندانشان خیلی مهم است و این کمک کرد به تیم مراکش که 
نتایج فوق العاده را بگیرند. وی ادامه داد: مراکش بازی هایش را یک 

بر صفر می برد و خوب هم بازی می کرد ولی آن حمایت مردم و 
رسانه ها به این تیم خیلی کمک کرد. امیدوارم بعد از مدت ها این 
اتفاق در تیم ملی بیفتد. هر دلخوری و کم و کاستی وجود دارد، 
بگذاریم کنار و همه برای تیم ملی دعا کنیم. منفی ها را گفتیم و 
تهش به کجا رسیدیم و یکبار هم که شده بیاییم یک بار مثبت فکر 
کنیم و ان شاءا... اتفاق مثبتی برای تیم ملی در جام ملت ها بیفتد. 

   بهترین ها؟
رضاییان اظهار داشت: از اینکه ما از نظر خیلی چیزها عقب 
هستیم، شکی در آن نیست. ما با بهترین تیم ها بازی کردیم و 
نمایش خوبی هم داشتیم. یک تیم قوی، یکدل و یکدست می تواند 
هر تیمی را شکست دهد. اکنون در فوتبال دنیا، فاصله تیم ها آنقدر 
زیاد نشده است. ما بازیکنانی مثل رونالدو و مسی داشتیم که دیگر 
مثل آنها خیلی کم است. بازیکنانی که یک تنه نتیجه یک بازی را 
عوض کنند. بیشتر کار گروهی کار می کند. این بچه ها خیلی وقت 
است در کنار هم هستند و تجربه دارند. یک انرژی خوب می تواند 
یک تیم خوب و یکدل درست کند. وی اظهار داشت: اگر این 
یکدلی پیش بیاید، من خیلی امیدوارم. در گذشته این فاصله را منِ 
بازیکن حس می کردم. در بازی اگر یک اتفاقی می افتاد این حس 

بد می آمد. انرژی خوب نبود. از نظر امکاناتی عقب هستیم ولی 
فاصله ما فوتبالی از سایر تیم ها زیاد نیست. مطمئنم این چیزهای 

کوچک خیلی به کار تیمی و موفقیت تیم ملی کمک می کند. 
   آماده سازی 

بازیکن تیم ملی فوتبال در خصوص روند آماده سازی گفت: من 
یک چمن خوب می بینم، کِیف می کنم. از قلعه نویی باید تشکر 
کنم که آب زمین تیم ملی را تامین کرد. این زمینِ خوب، باعث 
می شود کیفیت تمرین تیم ملی بالا برود. ما فوتبالیست ها بسیار 
لذت می بریم در این چمن بازی کنیم. من به شخصه دوست دارم 

زمین خوب باشد و خیلی چیزها را نداشته باشم. 
   بازی با کی روش 

رضاییان در خصوص تقابل احتمالی با قطر و شاگردان 
کی روش اظهار داشت: این صحبت ها اصلا زیبا نیست. ما پله 
پله جلو می رویم. کی روش زحمت زیادی برای تیم ملی کشید. ما 
نمی توانیم آینده را پیش بینی کنیم. ما قدم به قدم فکر می کنیم 
و امیدوارم اتفاق خوب رخ بدهد. وی ادامه داد: حرفی که زدم را 
جدی بگیرید، مخصوصا شما اصحاب رسانه که کنار تیم ملی 

باشید. 

برگزاری  جشنواره روز 
 جهانی اسکواش 
در سراسر کشور

 آرمان ملی: دیدار پرسپولیس و گل گهر که با برد 
شاگردان گل محمدی و اهدای سوپرجام به پرسپولیس همراه 

شد حاشیه های زیادی داشت. 
   بحث برانگیز 

بحث برانگیزترین صحنه داوری دیدار روز گذشته تیم های 
فوتبال پرسپولیس و گل گهر سیرجان در هفته هفتم لیگ 
برتر، مربوط به صحنه مشکوکی بود که میچل تیورده بازیکن 
گل گهر با ضربه سر زد و علیرضا بیرانوند آن را بیرون کشید، 
صحنه ای که تعداد زیادی از کارشناسان داوری اعتقاد دارند 
توپ از خط دروازه پرسپولیس رد شده است. امیرمحمد 
داودزاده، کمک داور بازی درباره این صحنه به تسنیم گفت: 
همان طور که می دانید اجازه صحبت درباره صحنه های بازی را 
نداریم. متأسفانه مشخص نیست شماره تلفن همراه من چطور 
پخش شده، چون از شب گذشته تماس های زیادی از سوی 
برخی  افراد صورت گرفت و ناسزا گفتند. این اتفاق برای داوران 
دیگر هم رخ داده که این بار قرعه به نام من افتاد. وی افزود: در 
صفحات مجازی فعال نیستم ولی تماس ها و پیامک های زیادی 
دریافت کردم. صحنه ای که همه در مورد آن صحبت می کنند 
صحنه ای نیست که بتوان صددرصد چه در زمین و چه صفحات 
مجازی درباره آن نظر داد. حیدر سلیمانی در گفت وگو با فارس، 
در خصوص صحنه بحث برانگیز دیدار دو تیم پرسپولیس و 
گل گهر، اظهار داشت: وقتی ضربه زده شد، کمک داور روی 
خط زننده ضربه سر بود. بنابراین با زاویه خودش صحنه را دید 
که مماس با تیرک بود و باعث شد تشخیص درستی نداشته 
باشد. مشابه این صحنه در جام جهانی ۲۰1۰ و بازی آلمان و 
انگلیس اتفاق افتاد که به دلیل جاگیری نامناسب کمک داور، 
گل انگلیس گرفته نشد. چون ما تکنولوژی VAR و خط دروازه 
را نداریم این مشکلات برای داوران به وجود می آید. با این حال 
یک تصمیم غلط گرفته شد که به ضرر یک تیم بود. وی در مورد 
عملکرد تیم داوری عنوان کرد: همه تصمیمات شامل کارت 
دادن ها یا ادامه بازی ها درست بود اما چون آن گل اعلام نشد 
و این اتفاق یک اشتباه تاثیرگذار است، بنابراین باید گفت تیم 
داوری عملکرد ضعیفی داشت. درست است که کمک داور 
اشتباه کرده اما وقتی اشتباه تاثیرگذار می شود، کل تیم داوری 
مردود است. در جام جهانی هم فغانی داور بود و VAR تصمیم 

اشتباه گرفت، اما کل تیم داوری را برگرداندند که یعنی عملکرد 
ضعیف بوده است. 

   نظر مدیرعامل گل گهر 
محمد اسفندیارپور، مدیرعامل گل گهر در گفت وگو با 
ایسنا، درباره عملکرد داوری در این دیدار اظهار کرد: دیگر 
تکراری است. این اتفاق برای ما عادت شده و برای بقیه وظیفه 
شده که مقابل ما بازی را در ورزشگاه آزادی برای حریفمان در 
بیاورند. ما مظلومیم و تیم شهرستانی هستیم. هر چقدر تلاش 
کنیم و بازیکن بیاوریم باز هم این اتفاقات برای ما رخ می دهد 
و تکراری است. اینجا بلای این شکلی سر ما می آورند و اگر 
برعکس بود خیلی چیزها فرق داشت. وجدان مفهومی ندارد 
و یک عده می خواهند این مساله را مدیریت کنند. او ادامه داد: 
واقعا رسانه ها مدیون هستند اگر از گل گهر دفاع نکنند. باید 
فشار بگذارید تا تکلیف مشخص شود. تا کی این سناریو ادامه 
دارد و تکرار می شود؟ داور می تواند بازی را متوقف کند و نظر 
کمک هایش را بپرسد. داور از کمک هایش و داور چهارم می تواند 
کمک بگیرد. داور VAR ندارد اما عقل که دارد! چشم که دارد!  ما 
از جایگاه ویژه دیدیم؛ چگونه او ندید؟ مدیرعامل گل گهر با بیان 
اینکه این سومین بازی است که این بلا را سر ما می آورند، بیان 
کرد: تا چه زمانی این مساله می خواهد ادامه داشته باشد. اصلا 
هزینه هایی که کردیم را فراموش می کنم. اگر عدالت رعایت 
نشود دیگر چه انگیزه ای باقی می ماند؟ اگر قرار باشد همه چیز از 

قبل مشخص باشد، رقابت دیگر چه مفهومی دارد؟
   بیانیه 

باشگاه گل گهر با اشاره به مراسم اهدای کاپ سوپرجام به 
پرسپولیس از سازمان لیگ فوتبال انتقاد کرد. به گزارش رسانه 
رسمی باشگاه گل گهر سیرجان بعد از شکست یک بر صفر برابر 
پرسپولیس متنی به شرح زیر منتشر کرد: »شب خجالت آور 
ورزشگاه آزادی تنها به اشتباهات داوری محدود نشد. ذوق 
زدگی سازمان لیگ برای اهدای سوپرجام به پرسپولیس، 
سبب شد تا کنفرانس پس از پایان بازی که روالی مرسوم و 
قانونی در فوتبال جهان است، برگزار نشود. پس از پایان دیدار و 
به رغم اینکه اشتباه فاحش داوری باعث شکست گل گهر مقابل 
پرسپولیس شد، مربی تیم فوتبال گل گهر بعد از هماهنگی 
صورت گرفته و به جهت احترام به قوانین بازی و خبرنگاران در 

سالن انجام نشست خبری حاضر شد، اما در کمال تعجب با 
سالن خالی روبه رو شد زیرا مسئولان برگزاری مسابقه به جای 
انجام قوانین، برای انداختن عکس یادگاری و قرار گرفتن در 
قاب تلویزیون، در کنار جایگاه اهدای سوپرجام به پرسپولیس 
حضور داشتند و به راحتی قوانین برگزاری یک مسابقه را زیرپا 
گذاشتند. از همین رو باشگاه گل گهر با احترام به همه خبرنگاران 
زحمتکش جامعه فوتبال ایران، اعلام می کند در صورت عدم 
عذرخواهی رسمی سازمان لیگ و برخورد جدی با خاطیان، 
از این پس کادر فنی این تیم در نشست های خبری شرکت 
نخواهد کرد و به طرق دیگر پاسخگوی اهالی محترم رسانه 

خواهیم بود.« 
   واکنش سازمان لیگ 

مسئول برگزاری مسابقات سازمان لیگ برتر درباره عدم 
برگزاری نشست خبری در بازی پرسپولیس واکنش نشان داد. 
سهیل مهدی، مسئول برگزاری مسابقات سازمان لیگ برتر 
در گفت وگو با ایسنا درباره برگزار نشدن نشست خبری دیدار 
پرسپولیس و گل گهر در ورزشگاه آزادی اظهار کرد: برگزار 
نشدن نشست خبری دو دلیل داشت؛ اول اینکه ورزشگاه آزادی 
در زیر ساخت مشکل دارد و پیمانکار به سختی بازی می تواند 
بازی برگزار کند. شما دیدید در بازی های گذشته مربی ها را 
با ماشین شخصی به کنفرانس می بردند. دلیل دوم اینکه ما 
مراسم اهدای جام را داشتیم و خود به خود فضای رسانه ای به 
سمتی رفت که خبرنگاران این مراسم را پوشش بدهند. مهدی 
در واکنش به بیانیه باشگاه گل گهر سیرجان مبنی بر اینکه 
»مسئولان سازمان لیگ برای اهدای سوپرجام به پرسپولیس 
ذوق زده بودند،« بیان کرد: اینطور نیست. شاید به خاطر اینکه 
در این بازی این اتفاق ها افتاد چنین مسائلی عنوان می شود. 
من به شخصه به همه تیم ها احترام می گذارم. وظیفه سازمانی 
ماست که تیمی که قهرمان شده مراسم جشن قهرمانی اش به 
بهترین شکل ممکن برگزار شود. اگر یادتان باشد دو سال پیش 
هم در شرایط کرونا جشن قهرمانی تراکتور را برگزار کردیم 
و در واقع برای ما فرقی نمی کند چه تیمی قهرمانی را کسب 
کرده است. شاید چون نتیجه بازی دلخواه گل گهر نبود آنها 
واکنش نشان داده اند اما باز هم می گویم تمام تیم ها برای ما 

یکسان هستند. 

از اشتباه داوری تا ذوق زدگی سازمان لیگ 

حاشیه های صدرنشینی پرسپولیس 


